
Synpunkt från Östra Göteborgs Ungdomsråd (ÖGU) 
Rådet tog upp ärendet på sitt ordinarie möte 6 september och hade inget specifikt att 
anmärka på det nya förslaget eller på förvaltningens TU.  
 
Däremot tog mötet upp flera exempel i stadsområdet på upplevt dåliga beslut från sociala 
myndigheter som drabbat barnen mest. ÖGU ville därför ge medskicket i ärendet att det är 
viktigt att myndigheter som placerar barn och unga i olika stöd‐ och uppfostringsinsatser ser 
till det individuella barnets behov bättre än vad som ibland sker idag.  
 


